
Après l'article pour un nom féminin : 
ur + kador = ur gador , un + toenn = un doenn, ar + plijadur = ar blijadur 

sauf ur + plac'h = ur plac'h 
ur + gavr = ur c'havr

an + dor = an nor 
ar + bag = ar vag, ar + milin = ar vilin, ur + gwern = ur wern

Après Da (ton, ta) : da + dorn = da zorn



   Katell      Te        Prie    Gentiment  De      Bien          Manger  + GW

   Goulven  Dinera  Bien  C'Hez           Zaza  Vendredi  Vingt      +  W 
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Voici deux phrases qui pourront vous aider à mémoriser les mutations adoucissantes : 

Voici quelques 
exemples

 de mutations
 adoucissantes ...



Kanerien               ar ganerien                        Beleien                     ar veleien
(ar ganfarded, ar glaskerien, ar geginerien, ar gigerien,                (ar valeerien, ar varnerien, ar vreudeur,
ar gatoliked, ar gapitalisted, ar goaderien, ar gouerien, ...)            ar Vretoned, ...)                    

Tud                        an dud                                Medisin                     ar vedisined
(an droc'herien, an drouzerien, ...)              tadoù, an tadoù
                                

Paotred                 ar baotred                         Gwiaderien              ar wiaderien           
(ar beizanted, ar besketaerien, ar brenerien, ...)

Gallaoued             ar C'hallaoued
                                             (ar c'houniderien, ...)
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Après l'article pour les noms de personnes 
au masculin/pluriel qui ne finissent pas par -où : 


